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Protokół nr LXVII/2023 

LXVII Sesja w dniu 9 stycznia 2023  

Obrady rozpoczęto 9 stycznia 2023 o godz. 16.30, a zakończono o godz. 17.30 tego samego dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

• Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Kierownik COM – Marzenna Utko 

• Dyrektor MOPS – Katarzyna Hoszkiewicz 

 

Ad. pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady LXVII sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym, na podstawie wniosku 

Burmistrza Miasta – zał. nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący powitał zebranych. Poinformował, że obsługę prawną zapewnia Mecenas Agnieszka 

Jakubowska w trybie zdalnym,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

 

Następnie Przewodniczący przystąpił do realizacji poniższego porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

3.1  zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

3.2 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023.    

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

6. Zamknięcie LXV  sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Ad. pkt 3.  

Podjęcie uchwały: 

3.1 

Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 
Następnie rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych w głosowaniu: 17 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały  
Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

3.2 

Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały.  
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Uwag nie wniesiono. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok w głosowaniu imiennym, przy udziale 
21 radnych w głosowaniu: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” – została 
podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 4.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań. 

Ad. pkt 5.  
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Radny Daniel Sapiński zgłosił wniosek do Przewodniczącego Rady o niezwłoczne wypracowanie na 
komisjach stałych apelu lub stanowiska w sprawie roszczeń przedszkoli niepublicznych, a następnie 
po jego wypracowaniu wprowadzenia do porządku obrad najbliższej Sesji RM. 
Zwrócenie się z oficjalną prośbą o pomoc finansową, prawną lub wsparcie we wskazaniu kierunków 
działań naprawczych, pomocowych do następujących organów: Starosty Kętrzyńskiego, Rady 
Powiatu Kętrzyńskiego, Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego, Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego, Wojewody Warmińsko – Mazurskiego, Ministra Finansów, Ministra 
Sprawiedliwości, Prezesa Rady Ministrów, Marszałka Sejmu RP, Prezydenta Rzeczypospolitej 
Polskiej, Trybunału Konstytucyjnego, Parlamentu Europejskiego. 
Zgłosił również wniosek o udostępnienie stanowiska Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 
oraz Minister Edukacji w sprawie roszczeń przedszkoli poprzez rozesłanie na skrzynki mailowe 
radnych.  
Radny Daniel Sapiński odczytał odpowiedź Burmistrza Miasta do wniosku w sprawie roszczeń 
przedszkoli. 
Radny Zbigniew Nowak i Radna Helena Szymkiewicz poparli inicjatywę radnego Daniela 
Sapińskiego i wyrazili chęć pomocy. 
Zdaniem Radnego Zbigniewa Nowaka należy wytoczyć proces Skarbowi Państwa.  
Radna Helena Szymkiewicz zwróciła się z zapytaniem kiedy zostanie naprawiony  okular Wojciecha 
Kętrzyńskiego? 
Przewodniczący rady  odczytał maila mieszkańca w którym zaproponował wystosowanie pisma do 
Ministerstwa Obrony Narodowej o możliwość lokalizacji jednostki wojskowej na terenie miasta 
Kętrzyn lub jego okolic. Uważa, że dla miasta byłaby to nobilitacja, a dla mieszkańców dodatkowe 
miejsca pracy.  
 
 

Ad pkt 6. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina  zamknął LXVII 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Pełny przebieg obrad LXV Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu Miasta  

https://esesja.tv/transmisja/33305/lxvii-sesja-nadzwyczajna-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-poniedzialek-9-stycznia-

2023.htm 

 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 (-) Rafał Rypina 
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